
15 juli 2023 

Beste Statenfractie PvdA, Gedeputeerde mevrouw Y Turenhout, 

cc. mevrouw Klijnsma 
 

Na het versturen van de eerste mail "reactie nav de schriftelijke vragen en het 
daaropvolgende interview in het DvhN" hebben Jan Puper en ik telefonisch met 
elkaar gesproken. Jan Puper geeft aan dat hij niet geheel juist geciteerd is door 

de journalist van het DvhN, Bram Hulzebosch. De tekst die de heer Puper heeft 
gebruikt stond in het persbericht van de PvdA. Het persbericht was  gericht op 

het voorkomen van verdere escalatie. Ik begrijp die zorgen.    
Ik heb afgesproken om het kopje Interview DvhN uit onze mail te halen.  
De overige tekst die politiek is ingestoken blijft staan.  De gebeurtenissen rond 

de bollenteelt zijn een gevolg van de politieke keuzes van de afgelopen 
decennia.  

De aangepaste mail staat hieronder. Ik verzoek u om de eerste mail te 
verwijderen.  
 

Vriendelijke groet, 
Joke Kolthoff 

contactpersoon politiek. 
0629137695 
 

Op za 15 jul 2023 om 14:38 schreef Joke Kolthoff <jokekolthoff@gmail.com>: 
 

Beste Statenfractie PvdA, Gedeputeerde mevrouw Y Turenhout, 
cc. mevrouw Klijnsma 
 

Hierbij onze reactie  naar aanleiding van de schriftelijke vragen (11 juli) en het 
daaropvolgende interview in het DvhN. (13 juli) 

 
Schriftelijke vragen 
Zoals u weet kent het bollendossier een lange geschiedenis, waarbij het 

probleem vooral werd teruggebracht tot een communicatieprobleem tussen telers 
en omwonenden.  

De heer Puper kent als voormalig gemeenteraadslid van de gemeente Westerveld 
dit dossier als geen ander.  
Om die reden waren wij bijzonder verrast over de schriftelijke vragen van de 

PvdA die ook weer de communicatie en dialoog centraal stellen.   
Logischer was geweest dat de PvdA fractie het nieuwe College ook had gevraagd 

welke beleidsmaatregelen er genomen worden om natuur en omwonenden te 
beschermen tegen de gevolgen van de bollenteelt. Om te voorkomen dat de 

bewoners noodgedwongen de juridische weg op gaat. Wij hebben meerdere 
keren aangegeven dat de consequentie van het nalaten van het instellen van 
ruimtelijke maatregelen, en het uitfaseren van vluchtig stoffen juridische 

procedures tot gevolg zou hebben.  Ofwel via bestuursrecht en of zoals onlangs 
is gebeurd via civiel recht.   

De PvdA zou zich moeten realiseren dat de overheden, gemeente Westerveld en 
de provincie Drenthe, tekort zijn geschoten in het  nemen van 
beleidsmaatregelen. De PvdA is als bestuurderspartij daar medeverantwoordelijk 

voor geweest. Omwonenden hebben geen boodschap aan politieke 
coalitiegevoeligheden.  
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Mevrouw Klijnsma heeft als resultaat van de gesprekstafels aanbevelingen 
gedaan.( OGB170523 A20 Voorstellen overheden-natuur-landbouw).  De 

bovenste 3 aanbevelingen hebben betrekking op ruimtelijke maatregelen.  
Het grote probleem daarbij is het tempo. De voorgestelde maatregelen betreffen 
lange termijn maatregelen die gezien de val van het Kabinet voorlopig niet in 

zicht zijn.  
Vanuit het voorzorgsprincipe dat door de recente gerechtelijke uitspraken is 

erkend, is de noodzaak om de aanbevelingen en ruimtelijke maatregelen serieus 
te nemen urgent geworden.  
  

   Ruimtelijke ordening 
Er ligt een mooie kans voor gedeputeerde Yvonne Turenhout om vanuit haar 

portefeuille Ruimtelijke Ordening serieus werk te  maken van het nemen van 
ruimtelijke maatregelen. De PvdA heeft de afgelopen 4 jaar laten horen, door de 
inbreng van het Statenlid Rudolf Bosch dat ruimtelijke maatregelen een 

noodzaak zijn. Niet alles kan overal.  
Nu nog in de praktijk brengen.   

 
Met vriendelijke groet, 

 
Joke Kolthoff 
contactpersoon politiek 

0629137695  

 


